
Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 
ze dne 11. března 2019 

 
 

Přítomni (9): 
doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.; BcA. Stanislav Čaban; MgA. Petra Vodičková, Ph.D.; BcA. Libor 
Brzobohatý; doc. Mgr. Hana Halberstadt; doc. Mgr. Roman Novozámský; Mgr. Miroslav Ondra; doc. 
MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; Martina Watzková. 
 
Omluveni (3): 
prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D; prof. MgA. Martin Opršál; Hana Hána, DiS. 
 
Vystupující hosté (5): 
prof. Mgr. Petr Oslzlý (rektor JAMU); JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU); Ing. Jana Vondráčková 
(tajemnice HF); doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), prof. MgA. Jindřich Petráš (děkan HF). 
 
 
Program:  
Zahájení 
Předsedkyně AS JAMU (dále AS) Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. 
Konstatovala, že zasedání AS bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS JAMU, a prohlásila senát za 
usnášeníschopný, dále představila program zasedání AS JAMU. 
 

1. schvalování rozpočtu JAMU pro rok 2019; 
2. projednání změny mzdového předpisu – příloha č. 1 k Vnitřnímu mzdovému předpisu JAMU; 
3. různé. 

1. Schvalování rozpočtu JAMU pro rok 2019 
Předsedkyně AS JAMU K. Horáčková vyzvala rektora a kvestorku JAMU k představení rozpočtu JAMU 
pro rok 2019. 
Rektor JAMU Petr Oslzlý přivítal přítomné a krátce představil rozpočet na rok 2019, kde hlavním 
pozitivem je navýšení rozpočtu o cca 18 mil. Kč. Tvorba rozpočtu pro rok 2019 byla tedy v tomto ohledu 
snazší. Podstatná část navýšení půjde do mzdových prostředků. Toto zvýšení příspěvku v položce 
osobních nákladů činí pro rok 2019 15 mil Kč., nárůst tarifů bude činit 5 %. 
 
Kvestorka JAMU Lenka Valová formou prezentace představila podrobně návrh rozpočtu pro rok 2019. 
Metodika financování VŠ 17+ není vhodná pro UVŠ. Byla dohodnuta kompenzace, z níž JAMU má podíl 
zhruba 7 mil. Kč.  
Kvestorka dále zmínila všechny složky, jimiž je tvořen rozpočet JAMU. Zdůraznila nutnost navyšovat 
podíl RUV i RIV, neboť např. RUV přináší 50% podíl výkonové části rozpočtu. V minulém roce byl podíl 
z RUV 11 mil. Kč. 
 
Následovala diskuse, do které se zapojili senátoři Hana Halberstadt, Libor Brzobohatý, Květoslava 
Horáčková, Lukáš Rieger, a dále přísedící hosté Petr Francán, Jana Vondráčková, Jindřich Petráš a Lenka 
Valová. Byla probírána tato témata: reprodukce majetku a zpřesnění několika položek, stavy 
jednotlivých fondů a jejich využití. Všechny dotazy senátorů byly zodpovězeny. 
 
Výsledky hlasování o rozpočtu aklamací: 
1. návrh rozpočtu JAMU v Brně na rok 2019 – část neinvestiční 
ANO 9 hlasů; NE 0 hlasů. 
Návrh rozpočtu JAMU v Brně na rok 2019 – část neinvestiční byl schválen. 



 
2. Návrh rozpočtu reprodukce majetku JAMU pro rok 2019 
ANO 9 hlasů; NE 0 hlasů. 
Návrh rozpočtu reprodukce majetku JAMU pro rok 2019 byl schválen. 
 
3. Schválení Novelizace přílohy č. 1 – vnitřního mzdového předpisu JAMU 
ANO 9 hlasů; NE 0 hlasů. 
Návrh Novelizace přílohy č. 1 vnitřního mzdové předpisu JAMU byl schválen. 
 
Dále byla projednávána otázka mzdová, a to především současný nárůst tarifních platů na JAMU ve 
srovnání s jinými VŠ či středními školami. Předsedkyně AS seznámila přítomné s přetrvávajícími 
velkými rozdíly v tarifech JAMU a nižších stupňů škol, a to v neprospěch JAMU (i jiných VŠ). Byla 
zmíněna také problematika oceňování externích pedagogů a možností získávání financí na jednotlivé 
odborníky. 
 
3. Různé 
Dotaz předsedkyně AS na možnost zavedení ITIC karet pro pedagogy JAMU byl zodpovězen záporně, a 
to ve vztahu k hrazení ITIC karet z prostředků JAMU. 

 
Další zasedání proběhne 13. května 2019 v 16 hod.  
 

Zápis vypracovala 25. března 2019 Petra Vodičková 
Verifikovala K. Horáčková 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


